
                  REFERAT. Ellemarkens afdelingsbestyrelse. Mødet d. 11.6.2014. 

Referent: Janna Gisli. Ordstyrer: Jørgen Elg. Næste møde d. 11.8.14. 
Afbud: Steen DAB. Fraværende: Rene Andersen. Afbud : Birgit I Nielsen 
Dagsordenen Godkendt. Referat fra sidste møde godkendt og underskrevet. 

 
1. Jens Peter Køge Politi. 

Orienterede om områdets forfatning, og delte skemaer ud for div. kriminalitet 
til bestyrelsen. I forhold til tidligere er der pænt roligt i Ellemarken. 
 

2. Klubkoordinator f. unge i Køge Kommune. John Khan. 
Præsenterede sig selv og meningen med hans stilling. John bad Ellemarkens 
bestyrelse om, at skaffe lokaler til en ungdomsklub + 18ÅR el. lign. Idet der var 
mange unge der ikke frekventerede den Kommunale i Spidsen. Dette skulle 
kaldes en ”PROFILKLUB”. 
Beslutning: Bestyrelsen er stadig af den opfattelse, at i forhold til 
bandevirksomheden i området, tildeles der ikke lokaler til den slags 
virksomhed. Afvist. 
Vi efterlyste stadig den Kommunale indsats fra Ungdomsklubben Spidsen 
overfor koordinator. 
Ansøgning: -at afholde et kommunalt ungdomsrådsmøde i salen genne HHP- 
Vedtaget. 
-at samarbejde med bestyrelsen ang. udendørsområder til forskellige 
aktiviteter. Vedtaget. 
 

3. Ejendomsleder Jørn Krat. 
Varmecentralen: Forventes koblet til Køge fjernvarme i sep. 2014. 
Tagrendeudskiftning: -er ved at være færdig. 
Bænke m. ryglæn leveres i uge 25. 
Lån af lokaler f. klubber og foreninger: -der kommer snart en introduktion 
hvor hver forening afleverer en g-mail adresse til kontoret og får en 
adgangskode retur. Køkkenet ved lån: Klubber og foreninger skal ikke bruge 
køkkenet i salen. Der skal bruges optælling hver gang. Janna skriver til 
klubber og foreninger SZ og HHP. 
Lokaler v. parkvej 26-28. Udskiftning af vinduer start uge 25. Hovedrengøring 
af lokalerne slut 1.8.14. Beslutning: de store skraldespande v. festlokalet bør 
flyttes væk fra indgangsdøren, og sættes et sted hvor de ikke lugter m.m. i 
gården. 
Hovedrent af opgange på parkvej pågår. 



Altaner rep. af inddækninger pågår. 
            Budget Der er stadig penge tilbage pr. budgetophør d. 30.6.14. 

Sund Zones Outdoor Fitness.  Der mangler kr. 42.000,- Beslutning: indskydes i 
indeværende budgetår. 
Beplantning v. indkørsler på gymnasievej. Bliver beskåret v. 
fodgængerovergang og ud til vejen. Vedtaget. 
Skrig fra råger. J.Krat sørger for eliminering af fuglene. 
Drøvlen: -maling af vægge i gangarealet. Beslutning: Dorte kan se en 
farveprøve på kontoret og derefter sætter JK folk til opmaling. 

 
4. Formanden Mickal PN Andersen. 

Orienterede om breve, mail, sager, møder m.m.. 
Møder. Det er en uskik ikke at fremmøde, når man har tilmeldt sig f.eks. 
repræsentantskabsmødet m.m.. Taget til efterretning. 
Faldstammeprojekt. Bliver godkendt d. 17.6.14. Køge Kommune Mickal 
deltager. 
Tur m. Sund Zone. Deltagelse af bestyrelsesmedlemmer og forankringsfolk d. 
19/20.6.14 
Kursus i Marielyst 9/10.8.14. Deltagere: Janna, Mickal, Birgit, Dorte, Hans 
Jørgen.  Dorte sender kursusplan Mickal bestiller bus.  

            Skrivelse til skolelederen ang. opgradering af Spidsens ungdomsklub. Der er  
            Sendt mail, men der foreligger ikke svar p.t. 
            Gave: Fuglevænget fylder 70 år. Vi giver en bænk med indskrift. Ca. 2000,-  
            Møde m. Drøvlens ny bestyrelse. Mickal og Janna og revisoren afholdt møde. 
            Økonomi er OK og der er optimisme om nye tiltag. 
            Skt.Hans aften. Mickal møder frem, men mangler tilkendegivelser fra andre  
            I bestyrelsen. 
            Næstformand og formand holder møde d. 17 ds. 

5. Ansøgninger. 
”De 5 tibetanere” søger om klub under Ellemarken m. adgang til salen. 
Godkendt. Janna skriver til Knud Heidelbach. 
 
Mødet slut 
 
 

 
 
             
  



 
 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
 

 
 
  
 

 
 
 


